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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. március 28-án 

16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester 

Miskolczi Ferenc       alpolgármester 

 

Béni Norbert    képviselő 

Dombi Norbert          képviselő  

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő  

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

Terbéné Szabolcsi Györgyi   hatósági csoportvezető 

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

Meghívottak közül megjelent:  

 

Balogh Zoltánné Panelkuckó Alapítvány elnöke 

(a 6.) napirendi ponthoz) 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. igazgatója 

(az 4. és 5.) napirendi ponthoz) 

 

Némethné Tolnai Mónika Óvoda igazgatója 

(a 6.) napirendi ponthoz) 

 

Plank Alexandra Gondozási Központ vezetője  

(a 1. és 2. napirendi ponthoz) 

 

Őri György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok 

(a 3. napirendi ponthoz)    

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 6 fő képviselő és a polgármester, összesen 7 fő jelen van, az ülés 



2 

 

határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Mielőtt ismertetem a javasolt napirendet, 

javaslom, mivel vasárnap meghalt Farkas László volt képviselőtársunk, hogy a tiszteletére 

kicsit álljunk fel.   

Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). 

Sürgősséggel kiküldtünk egy önálló indítványt, melyet indítványozó visszavont. A napirenddel 

kapcsolatban van-e valakinek kérdése? Nem volt. 

Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Az önkormányzat 2023. évi költségvetési rendeletének 4. módosítása (44/2024.)  

2.) A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybevételének rendjéről, a fizetendő 

térítési díjak megállapításáról szóló, 5/2016.(III.25.) önkormányzati rendelet módosítása 

(35/2024.) 

3.) A lakóházak energetikai felújításának támogatásáról szóló 7/2013.(VI.14.) önkormányzati 

rendelet módosítása (40/2024.) 

4.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (32/2024.) 

5.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

6.) Beszámoló a Pétfürdői Hivatásos Tűzoltó-Parancsnokság 2023. évi tevékenységéről 

(30/2024.) 

7.) Pétfürdői Gondozási Központ beszámolója a 2023. évi tevékenységéről (39/2024.) 

8.) „Pétkomm” Kft. alapító okiratának módosítása (42/2024.)  

9.) Alapítványok pályázatainak elbírálása (29/2024.) 

10.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2024. évi közbeszerzési terve (33/2024.) 

11.) Nagy Sándorné Dr. Bacsinszky Sarolta halála (38/2024.) 

12.) Az Önkormányzat 2024. évi költségvetési rendelete módosításának előkészítése (36/2024.) 

13.) Településrendezési eszközök elkészítésére ajánlatkérés (37/2024.) 

14.) Hozzájárulás Várpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének a személyes 

gondoskodás körébe tartozó ellátások intézményi térítési díjáról szóló önkormányzati rendelete 

megalkotásához (43/2024.)  

15.) Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 3. számú társasház előtti, autóútra levezető térkő lépcső mellé 

korlát építése (45/2024.) 

16.) Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 42. szám alatti önkormányzati lakás felújítása (46/2024.) 

 

Tájékoztatók:  

 

1.) Péti MTE 2023. évre vonatkozó közfeladat-ellátási beszámolója (28/2024.) 

2.) Hulladékszállítási tevékenység feltételrendszere (34/2024.) 

3.) Tájékoztató a 2024. évi beruházásokról (41/2024.) 

 

Vegyes ügyek 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javasolom, hogy a Gondozási Központ témáit vegyük előre.  
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét.  

 

 

1.) A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybevételének rendjéről, a 

fizetendő térítési díjak megállapításáról szóló, 5/2016.(III.25.) önkormányzati rendelet 

módosítása (száma: 35/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való? 

 

Plank Alexandra Gondozási Központ vezetője: Nincs, köszönöm.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja a rendelet-tervezetet, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

2/2024.(III.28.) RENDELETE: 

 

a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybevételének 

rendjéről, a fizetendő térítési díjak megállapításáról szóló 

5/2016.(III.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

2.) Pétfürdői Gondozási Központ beszámolója a 2023. évi tevékenységéről  

(száma: 39/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  
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Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való? 

 

Plank Alexandra Gondozási Központ vezetője: Nincs, köszönöm.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

73/2024.(III.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdői 

Gondozási Központ beszámolóját a 2023. évi tevékenységéről elfogadja. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javasolom, hogy a tűzoltóság tevékenységéről szóló beszámolót 

vegyük előre.  

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét.  

 

 

3.) Beszámoló a Pétfürdői Hivatásos Tűzoltó-Parancsnokság 2023. évi tevékenységéről 

(száma: 30/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való?  

 

Őri György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok: Köszönöm, nincs. Ha van kérdés, arra 

szívesen válaszolok.  

 

Horváth Éva polgármester: Képviselők? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Köszönöm szépen a munkájukat, amit a településünkért 

végeztek. Érdekes volt számomra, hogy a műszaki mentések száma magasabb, mint a tűzesetek 

száma, illetve, hogy nagyon magas volt a téves riasztások száma. 

 

Őri György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok: Erre most már könnyen válaszolok, mert 

túl vagyunk egy évértékelőn és egy megyei értékelőn is. Ez egy országos tendencia. A tavalyi 
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évben észrevettük, hogy az eső akkor esett, amikor a tűzoltók szerették volna, kora tavasszal, 

amikor a nádasok szoktak égni, nyáron amikor a rét, és ősszel, amikor szintén a nádasok szoktak 

égni. Egy csapadékos éven vagyunk túl. Ez egy országos tendencia, hogy körülbelül 30 %-kal 

csökkentette országos és megyei szinten is a tűzeseteket, a műszaki mentések száma viszont 

nőtt. Azért nőtt, mert ott volt még egy adat. Beleírtam, hogy hányszor nyújtottunk segítséget a 

mentőszolgálatnak. Ez a műszaki mentésbe tartozik bele. Ez azt jelenti, hogy idős betegekhez 

ajtónyitás, vagy ha esetleg túlsúlyos beteget kell lehozni, akkor megyünk és segítünk. Az itt 

keletkező téves jelzések száma emelte meg ezeknek az eseteknek a számát. Volt olyan, hogy a 

néni kórházban volt, vagy mi hangosabban dörömböltünk, mint a közös képviselő. Nénike 

kijött, hogy mit akarnak, mi a baj, örült nekünk, merthogy szereti a tűzoltókat.  

Maga a műszeres téves számok nem nőttek, stagnálnak évek óta.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Köszönöm.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A 6. oldalon a 4. pontban van egy ilyen mondat, hogy a 

Várpalotai Járásban 30 fő vesz részt az önkéntes mentőszervezet (Palota Mentőcsoport) 

munkájában. Ez micsoda? 

 

Őri György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok: Palota Mentőcsoport. Ez egy létező 

szervezet, civil emberekből tevődik össze. Most alakítjuk újjá, mert nagyon sok olyan személy 

volt benne, akik elérték a nyugdíjas kort. A Palota Mentőcsoportba például beletartozik a Jásdi 

Önkéntes Tűzoltó Egyesület, mentősök, vöröskeresztes dolgozók. Gyakorlatilag ez egy polgári 

védelmi szervezet, de nem azon értelmében, mint ahogy most a településen újra alakul a 

kötelező polgári védelmi szervezet. Ez attól független, ez egy mentőcsoport. Szakirány szerint 

próbáljuk az embereket beszervezni. Egészségügyiseket, műszakisokat. Túlnyomó részt az 

önkéntes tűzoltókból tevődik össze.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Alulról szerveződött, vagy a tűzoltóparancsnokság 

szervezi? 

 

Őri György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok: Ez civil szerveződés. Tudok rá mondani 

példát, aki működik egész Veszprém megye területén, biztosan hallottak a Bakonyi kutató és 

mentőcsoportról, aminek 70 %-a hivatásos tűzoltó. Vannak bent külön speciálisan képzett 

emberek. Így kell elképzelni a Palotai mentőcsoportot. Most kezdtük újra szervezni. Van 

felajánlásunk a Bakonyi offroados fiatalemberektől, akik azt mondták, hogy a telepjárójukkal 

nincs olyan hely ahova ne tudnának bemenni. 24 órában rendelkezésre fognak nekünk állni, 

hogyha esetleg ki kell mennünk a Bakonyba egy személyt megkeresni, vagy olyan helyen van, 

ahová nem tud bemenni a mentőautó. Ezt most kezdtük el újraépíteni. Szeretném, hogyha ez a 

szám minimum a 3-4-szerese lenne jövőre.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Köszönöm.  

A 8. oldalon a 9. pontban van egy olyan mondat, hogy a Várpalotai Járás települései 

rendelkeznek megalakítási, általános, veszély-elhárítási, vízkárelhárítási valamint az I-es 

katasztrófavédelmi besorolású települések kitelepítési tervekkel. Ebből egy nem igazán világos, 

mi az a megalakítási terv? 

 

Őri György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok: A megalakítási terv az, hogy hogyha el 

kell rendelnünk valamit, akkor ezt hogyan alakítjuk meg. Ezek rendelkezésre állnak a 

településen. Ha meg kell alakítani, akkor kit, hogyan és miért.   
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Van egy protokollja és az van leszabályozva, ugye?  

 

Őri György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok: Természetesen, mert arra nem 

számíthatunk, ha lenne egy vízkáros terület Pétfürdőn, hogy akkor kezdjük el keresgetni, hogy 

van-e ember erre, meg milyen felszerelésünk van. A települések rendelkeznek kimondottan 

árvízvédelmi tervvel, még ha nem is ebbe a kategóriába tartozik bele. 

 

Horváth Éva polgármester: Vízkárelhárítási tervnek hívják.  

 

Őri György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok: Igen, abban benne van minden. Ennek az 

átdolgozásával foglalkozik az Ádám, az új katasztrófavédelmi megbízott. Volt egy időszakunk, 

hogy nem volt katasztrófavédelmi megbízottunk és tavaly októbertől beleültünk és bízzunk 

benne, hogy az idei évben minden gyönyörű szép lesz és jó.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A 10. oldalon van a beszámolóban szó a 

katasztrófavédelmi ifjúsági versenyről, mi évekig nem volt a COVID miatt és most 

újraindítjátok, ha jól tudom?  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt a Polgárőrség csinálta nálunk.  

 

Őri György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok: A Polgárőrség közreműködésével volt 

megtartva, ő szervezte a helyszínt. Indítjuk, de az idei évben internetes fordulókkal lesz 

lebonyolítva. Egyedül a megyei szintű verseny lesz megjelenéses formában. Ki is lettek küldve 

az iskoláknak a felhívások, a tájékoztatók, hogy hogyan lehet erre regisztrálni, hogyan kell 

kitölteni. A COVID óta interneten megy az egész verseny. A megyeit, ha jól tudom 

Veszprémben lesz megtartva újra.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Köszönöm szépen.  

 

Horváth Éva polgármester: Más kérdés? 

 

Márkus Ákos Településfejlesztési Bizottság tagja: Felmerült-e, ha van erről információja, és 

megosztható velünk, hogy a pétfürdői hivatásos tűzoltók elkerülnek Pétfürdőről? Van-e 

valamilyen terv, hogy épül valahol egy új laktanya a környéken, mondjuk Várpalotán? Elnézést 

kérek, nem nevezném meg a forrásaimat. Kérdezem, hogy felmerült-e ilyen, illetve ismerve a 

pétfürdői laktanya állapotát, úgy gondolom, hogy ez minden csak nem méltó elhelyezés. Ha 

nem titok és lehet róla beszélni, hogy felmerült-e az elmúlt időszakban? 

 

Őri György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok: Azt tudom elmondani, hogy a Várpalotai 

polgármester asszonynak volt olyan nyilatkozata, hogy a tervei között szerepel egy tűzoltó 

laktanya építése Várpalotán. Jelenleg ennyit tudok erről. Engem nem kerestek meg, hogy 

milyen legyen a laktanya, vagy hol legyen. Valószínűleg nem is engem fognak megkeresni, 

mert ez már nem az én szintem. Ennyit tudok. Hivatalos forrásból nekem sincs információm 

arról, hogy terveznék azt, hogy a pétfürdői tűzoltóságot máshová helyeznék át.  

Nincs jó állapotban a laktanya, de azt hozzátenném, hogy volt tavaly év végén egy tetőtéri 

beázásunk, jeleztük és egy héten belül a Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 

intézkedett, tetőszigetelést javítottak. Az állag megőrzése megvan az épületnek, amennyire 

tudják.  

 

Márkus Ákos Településfejlesztési Bizottság tagja: Köszönöm.  



7 

 

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

74/2024.(III.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdői 

Hivatásos Tűzoltó- Parancsnokság beszámolóját a 2023. évi 

tevékenységéről elfogadja.  

 

Felkéri a Polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Pétfürdői 

Hivatásos Tűzoltó-Parancsnokság tűzoltóparancsnokának. 

 

Határidő: 2024. április 14. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javasolom, hogy a Pétkomm Kft. témáit vegyük előre.  

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét.  

 

 

4.) „Pétkomm” Kft. alapító okiratának módosítása (száma: 42/2024.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a határozati javaslat elfogadását. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

75/2024.(III.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alapító 

Okirat 11.1. pontja szerinti kizárólagos alapítói hatáskörben eljárva – a 

20/2024.(I.18.) számú Képviselő-testületi döntésével - a „PÉTKOMM” 

Pétfürdői Kommunális és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság 

ügyvezetőjévé – az ügyvezető határozott idejű munkaszerződésének 
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lejárta miatt – a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 

3:109. § (2), 3:112 § (1) és 3:114. § alapján Nagy Ottó László (születési 

hely: Várpalota, születési idő: 1960. augusztus 22., anyja neve: Gyenes 

Éva Margit) 8105 Pétfürdő, Bocskai utca 10. szám alatti lakost választotta. 

A vezető tisztségviselő a társaság ügyvezetését 2024. április 12-től 2025. 

április 11-ig határozott idejű munkaviszonyban önállóan látja el. 

Ennek megfelelően módosul az Alapító Okirat 10. és 10.4. pontja. 

Az Alapító Okirat egyéb rendelkezései változatlanok maradnak. 

  

Fentiek szerint a Képviselő-testület a Módosító Okiratot, valamint az 

Egységes Szerkezetbe Foglalt Alapító Okiratot jóváhagyja, egyben 

felhatalmazza a polgármestert az okirat aláírására. 

 

Határidő: 2024. április 11. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

5.) Hulladékszállítási tevékenység feltételrendszere (száma: 34/2024.) 

(eredetileg tájékoztatók 2.) pontja) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni valód van-e?  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Mivel nem volt ott mindenki a bizottsági üléseken 

egyetlenegy mondattal elmondanám. 2023. július 1-jével megváltozott a hulladékgazdálkodás, 

hulladékszállítás rendszere. Az egyik a MOHU megjelenése, a másik a koncessziós 

hulladékoknak a megjelenése. Ezután a változás után felmerült kérdésként, hogy miért nem 

csináljuk ugyanúgy a hulladék elszállítását, különösen az elhagyott hulladék elszállítását, mint 

korábban. Erre a válasz az volt, hogy szabálytalanul nem akarjuk csinálni. A következő kérdés 

az volt, hogyha így nem, akkor hogy lehetne a Pétkommot úgy helyzetbe hozni megfelelő 

hulladékszállítási engedéllyel folytathassa ezt a tevékenységet. Erre, hogy minek kell 

megfelelni, próbáltam válaszolni a leírt levélben.   

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Én nem voltam azon a bizottsági ülésen, ahol Ottó jelen volt. 

Több lakossági megkeresés érkezett hozzám, hogy vajon hogyan lesz és mikor lesz a pétfürdői 

lomtalanítás. Változni fog a jellege és mikor sikerül a végére pontot tenni? Mikor derül ki, hogy 

kinek kell felvenni a kapcsolatot a Várpalotai Közüzemi Kft-ével, a lakosságnak vagy a közös 

képviselőknek, vagy utcáknak. Erről egy pár mondatot mondjál légy szíves, hogy mire 

számíthatunk.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nem vagyunk illetékes, de némi infóm van. Az egyik, 

amit mindenki tud, hogy az elektronikai lomtalanítás április 6-án lesz.  

 

Horváth Éva polgármester: Véletlenül a tavalyi évi felhívás lett kivive a kertvárosba.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: A másik a hagyományos lomtalanítás. Ez nem úgy 

fog történni, ahogy eddig történt. Ha jól emlékszem fent van a Közüzemi Kft. oldalán hogy 

hogy működik. A családi házas résznél ugyanúgy, mint Várpalotán, hogy egyeztet az érintett a 

szolgáltatóval és az adott időpontban meg fognak jelenni csak nála, és elviszik csak az ő 
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hulladékát. Megvan, hogy mennyi lehet és évente egy alkalommal. Ebből háttérként, mint 

szervező az önkormányzat ki fog maradni.  

A másiknál hasonló lesz a történet, csak nem az egyén, hanem a társasházak szerveznek le egy 

lomtalanítást. Úgy hallottam, hogy ezt úgy akarják megoldani, hogy kijönne egy jármű elkezdik 

pakolni és ha kevés, akkor jön egy következő és annak a területnek, ami benne volt ebben a 

szervezésben az összes hulladékát leszedik. Egy dolog van benne, hogy amit megegyeztek, ha 

ekkor vége van, akkor vége van. Ha rá következő napra kirakja valaki a hulladékát, az már 

illegális hulladékkezelés. Igazából nincsen rá orvosság, hogy hogy lehetne kezelni, mert szintén 

évi egy alkalommal áll rendelkezésre ebben a mumus történetben.   

 

Horváth Éva polgármester: Erre számítsunk, de erről mi még tájékoztatót a Közüzemtől nem 

kaptunk.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Köszönöm.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Polgármester asszony körülbelül mikorra várható, hogy 

ebből döntés születik? 

 

Horváth Éva polgármester: Májusban szokott lenni a lomtalanítás.  

 

Molnár Gyula László képviselő: De arról, hogy így lesz-e. 

 

Horváth Éva polgármester: Biztos, hogy így lesz, mert változott minden, de erről nem 

kaptunk semmilyen információt.  

 

Márkus Ákos Településfejlesztési Bizottság tagja: Harmadszor változott a MOHU-n belül 

az úgynevezett koncesszor megbízottjának a személye. Újra visszakaptuk a Várpalotai 

Közüzemi szolgáltatót. A kertesházak esetében a házhoz menő lomtalanítást támogatják. Lesz 

egy telefonszám, ahová be kell telefonálni, egy 5 m3-es konténert kiküldenek, vagy egy 

kukásautót, az illető beleszórja a hulladékát és az autó továbbmegy. Egy embernél fog megállni, 

senki más nem fog bele hulladékot dobni. Ebből adódóan az a fajta hulladék elhelyezés, ahol 

autógumit, építési törmeléket belehelyeznek meg fog szűnni. Innentől kezdve szigorúan csak 

azt a fajta lomot lehet beletenni, ami a megjelölt szóróanyagon van. Türgyei úr, a Közüzemi 

Kft. szállítási vezetője nekünk is jelezte, hogy az ilyen fajta dömpingszerű szállítás megszűnik, 

mint ami Pétfürdőn volt, illetve Várpalotán.  

 

Horváth Éva polgármester: A Közüzemi Vállalat még nem tájékoztatta Pétfürdő lakosságát. 

Kértem, amikor váltás volt, meg visszakerültünk, hogy mindenféle váltásról tájékoztassuk a 

lakosságot, mert nem tudunk semmit. Minket sem tájékoztattak. Nem tudunk még besegíteni 

sem, hogy szétszórjuk a szórólapot, úgy, ahogy a Pétkomm szétszórta az elektronikus 

lomtalanításról.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nekem sincs hivatalos információm. Onnan tudok 

ezekről az információkról, hogy amikor emiatt az anyag miatt megkerestem a Közüzemi Kft-t, 

akkor sok mindenről beszéltünk és többek között felmerült ez is.  

 

Horváth Éva polgármester: Nekünk arról sincs hivatalos információnk, hogy Várpalota a 

szállítónk. Arról van, hogy a VKSZ tájékoztatott, hogy ő már nem. Egy darab iktatott papírom 

nincs.  
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Márkus Ákos Településfejlesztési Bizottság tagja: Ez megint csak nem a Várpalotai 

hulladékgazdálkodó hibája, hanem a Győri Hulladékgazdálkodási Közszolgáltató Kft-é, akihez 

jelenleg Várpalota, mint MOHU alvállalkozó tartozik. Várpalota önállóan nem tud semmit 

tenni, van neki egy fellettes szerve, akit a koncesszióban fölé osztottak, az meg éppen a GYHV, 

ami előtt pedig a Depónia Hulladékgazdálkodási Kft.. Közben megváltozott a MOHU felállása, 

mert a GYHV és a Depónia létrehozott egy harmadik céget, és ennek a vezetője a GYHV lett 

és nekik kellene tájékoztatni mindenkit. Ez is úgy történt, hogy február 28-án még az egyik cég 

hozta, március 2-án már a másik, de erről mindenkit elfelejtettek tájékoztatni. Megváltozott a 

pecsét a szállítóleveleken. Megértem Várpalotát, hogy nem tudnak tájékoztatást adni, mert ők 

sem kaptak semmit sem.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A házhoz menő hulladékszállítást kicsit furcsállom és 

nagyon irracionálisnak tartom. Nyilván jóval több kerül fajlagosan, mint hogyha koncentráltan 

viszik el a szemetet egy-két nap alatt. Nyilván lesz ennek egy minimuma és nem fognak 

kimenni egy matracért valahova, ha igen, akkor jobb a helyzet, még többe kerül. Idő kérdése, 

hogy jön a szemétszállítási díj emelése, mert meg kell fizetni a megemelkedett költségeket.  

 

Márkus Ákos Településfejlesztési Bizottság tagja: A hulladéktörvény változásakor vezették 

be ezt a házhoz menő lomtalanítást. Úgy tudom, hogy úgy működik, hogy felmérik az 

igényeket, hogy mennyi mindent szeretne kidobni az illető és az alapján mérlegelik, hogy 

milyen autó megy ki.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Akkor is sokkal többe kerül.  

 

Márkus Ákos Településfejlesztési Bizottság tagja: Várpalota és környéke nem ezt a módszert 

vezette be, de Veszprémben és az összes környékbeli településen, illetve az összes nagy 

városban a szomszéd megyében is már nagyon régóta így működik. Ebben az esetben csökken 

az illegális hulladék kihelyezése, annak a hulladéknak a kihelyezése, amit szoktunk nézegetni 

hetekig a WC csészét, az építési törmeléket. Ebben az esetben nevesítve van, hogy kihez megy 

ki az autó, és milyen hulladékot rak be ellenőrzött körülmények között. Ezzel viszont az 

erdőben elhelyezhető hulladékok száma fog növekedni. A hulladékudvar megnyitása ezt 

valamilyen szinten könnyítené, mert mindenki megfelelő mennyiségben havi limitben bevihet 

egy bizonyos mennyiségű hulladékot lakcímkártya felmutatásának ellenében.    

 

Horváth Éva polgármester: Nem kell lakcímkártya. 

 

Márkus Ákos Településfejlesztési Bizottság tagja: De kell.  

 

Horváth Éva polgármester: Bármelyik hulladékudvarba bemehet.   

 

Márkus Ákos Településfejlesztési Bizottság tagja: Veszprémben egy időben csak veszprémi 

vihette be a hulladékát. Akkor változott. A legnagyobb probléma az, hogy kicsit alulméretezték 

a kapacitását a hulladékudvarnak, mert valamikor már kedden megtelik az összes konténer és 

hetente tudják szállítani. Nagy valószínűséggel Várpalota is a központi nyomásra döntött így, 

mert az elmúlt években megcsinálták, hogy kihelyeztek konténereket és akkor mindenki 

begyűjtötte és egy hét alatt végeztek vele.  

 

Horváth Éva polgármester: Egy kicsit eltértünk a témától, mert itt a Pétkomm Kft. 

hulladékszállításáról beszélnénk. 
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Béni Norbert képviselő: Egy kicsit a hulladékudvarhoz. Én is hallottam, hogy igénybe vehetik 

a péti lakosok a palotai hulladékudvart, plusz hozzátenném, hogy hallottam olyat is, hogy nem 

tudta a palotai se igénybe venni, merthogy megtelt. Aki ilyenben gondolkozik, az érdeklődjön, 

hogy érdemes-e bevinnie, van-e szabad kapacitás.  

 

Horváth Éva polgármester: Más kérdés? Nem volt. Köszönjük szépen Ottó.  

Van vendégünk és van egy témánk, amiben érdekeltek, az Alapítványok pályázatainak 

elbírálása. Javasolom ezt a témát előre venni.  

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét.  

 

 

6.) Alapítványok pályázatainak elbírálása (száma: 29/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 9.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Ismerteti az előterjesztés tartalmát.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Úgy gondolkodom és azt szeretném kérni a 

képviselőtársaimtól, hogy gondolkodjunk így, hogy elsősorban a gyermek intézményeket 

támogassuk azzal, amit kértek. Jogosak a kérések, mindenki odateszi mellé a sajátját, mindenki 

dolgozik. Nagyon megköszönöm a PIKK Alapítvány beszámolóját, hogy mennyi mindent 

pályáznak, mennyi plusz forrást megmozgatnak, hogy működni tudjanak és hogy a céljaikat 

megvalósíthassák. Úgy gondolom, hogy inkább legyen igazságos, mint testvéries az osztás. 

Sajnálom, hogy az iskolát elvitte az állam. Az iskolásokat az önkormányzat, az alapítvány 

támogatásával, illetve a nyári napközi megszervezésével, az étkezési támogatással támogatja. 

Másban nem támogatjuk az iskolát. Kimondottan az iskolásokat, a gyerekeket, a 

tehetséggondozást az Alapítványon keresztül tudjuk támogatni.  

Az javaslom, hogy az iskola mindenképpen kapja meg azt a 1,5 millió forintot, amit kért. 

Ugyanez vonatkozik az óvodára is. Pont erről beszéltünk, hogy mindenki mozgassa meg az 

energiáit, a kapcsolatrendszerét, mindent, hogy ne csak kérjen, hogy ő maga is képes és 

hajlandó tenni az ügy érdekében. A mindennapokban látom, hogy az óvoda... (polgármester 

asszony közbeszól) 

 

Horváth Éva polgármester: Az óvoda majdnem megkapta mindet, amit kért.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen. Azt támogatom, hogy az iskola kapja meg a 1,5 millió 

forintot, az óvoda is kapja meg, amit kért. A maradékon meg vitatkozhatunk.  

 

Horváth Éva polgármester: A PIKK Alapítvány is felvállal, felkarol tehetséggondozást és a 

Pétfürdő Sportjáért Alapítvány is. Nem emelném ennyire ki a két gyermekintézményt. A két 

gyermekintézménynél, ahol van 360 gyerek, ott van 360 szülőpár. Az a 360 szülő ugyanúgy 

támogathatná a saját gyermekét az alapítványon keresztül. Ugyanez vonatkozik az óvodára is. 

Ebbe az alapítványba a szülők is nyugodtan befizethetnének. Nem csak az 1 %-ot, hanem 

csekken, vagy átutalással. Nem emelném ki ezt a két gyerek intézményt.  

A Pétfürdő Sportjáért Alapítványnál nincsenek szülők, akik támogassák ezt. A PIKK 

Alapítványt meg lelkes vállalkozók hozták létre, ők dobják hozzá, ami kell hozzá.  
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Molnár Gyula László képviselő: Nem kell különbséget tenni. Mindegyik alapítványnak fontos 

a munkája. A Panelkuckó és a PIKK Alapítványt abból a szempontból kiemelném, hogy 

tesznek, dolgoznak, gyűjtenek pénzt és nagyon jó dolog. A PIKK Alapítványt meg azért 

emelném ki, mert ők pályáznak.  

Viktor úgy gondolom te vagy itt az alapítványtól, lenne egy kérdésem. Írtátok az anyagotokban, 

hogy 2 millió forintot nyertetek, de nem írtátok ide, hogy mire.  

 

Németh Viktor: Erre a Kuratórium elnöke tud válaszolni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Azt szeretném megkérdezni az óvodától, hogyha megkapják 

ezt a pénzt, akkor az uszodáztatást ez teljes egészében lefedi? 

 

Balogh Zoltánné Panelkuckó Alapítvány elnöke: Igen.  

 

Molnár Gyula László képviselő: El tudom fogadni, amit polgármester asszony javasolt, hogy 

mindenkinek adjunk 1 milliót.  

 

Horváth Éva polgármester: Más? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

76/2024.(III.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Napsugár 

Alapítványt 2024. évben 1.000.000, - Ft-tal támogatja.  

A támogatás az alábbi feladatokra használható fel: 

a) tanulók részvétele tanulmányi versenyeken és díjazása, 

b) erdei iskola, 

c) tanulmányi kirándulások, 

d) nyelvvizsga, ECDL. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa az 

alapítványt, valamint felhatalmazza a Támogatási szerződés megkötésére.  

 

Határidő: tájékoztatás: 2024. április 10. 

                  szerződéskötés: 2024. április 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

77/2024.(III.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdő 

Sportjáért Közhasznú Alapítványt 2024. évben 1.000.000, - Ft-tal 

támogatja, melyből 

a) működésre felhasználható összeg:           700.000,- Ft, 

b) önkormányzati és saját rendezésű versenyekre felhasználható   

300.000,- Ft 

az alábbiak szerint: 

ba) tekeversenyek lebonyolítása, díjazása 150.000,- Ft, 

bb) térségi focitorna      50.000,- Ft, 

bc) függetlenség napi sakkverseny    50.000,- Ft, 

bd) családi sportnap      50.000,- Ft. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa az 

alapítványt, valamint felhatalmazza a Támogatási szerződés megkötésére.  

 

Határidő: tájékoztatás: 2024. április 10. 

                  szerződéskötés: 2024. április 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett 3. számú határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

Dombi Norbert képviselő: Mint kuratóriumi tag érintett vagyok, nem szavazok.  

 

Dombi Norbert képviselő nem vesz részt a szavazásban. Szavaz 6 fő. 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

78/2024.(III.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pikk’21. 

Péti Iparosok és Kereskedők Közössége az Ifjúság és a Rászorulók 

Megsegítésére Alapítványt 2024. évben 1.000.000,- Ft-tal támogatja. 

 

A támogatás az alábbi feladatokra használhat fel:  

a) karácsonyi adomány vásárlás   

b) tűzifa vásárlás     

c) iskolakezdés     

d) idősek támogatása  

e) sportnap   

 



14 

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa az 

alapítványt, valamint felhatalmazza a Támogatási Szerződés megkötésére. 

 

Határidő: tájékoztatás: 2024. április 10. 

                 szerződéskötés: 2024. április 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett 4. számú határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

79/2024.(III.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Panelkuckó Alapítványt 2024. évben 1.000.000,- Ft-tal támogatja. 

 

A támogatás célja: a pályázatban felvállalt - nagycsoportosok 

úszásoktatása – feladat végrehajtásának elősegítése 

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa az 

alapítványt, valamint felhatalmazza a Támogatási szerződés megkötésére.  

 

Határidő: tájékoztatás: 2024. április 10. 

                  szerződéskötés: 2024. április 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

7.) Az önkormányzat 2023. évi költségvetési rendeletének 4. módosítása  

(száma: 44/2024.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 1.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a rendelet-tervezet elfogadását. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a rendelet-tervezetet, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

3/2024.(IV.02.) RENDELETE: 

 

a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2023. évi költségvetéséről 

szóló 3/2023. (III.10.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

8.) A lakóházak energetikai felújításának támogatásáról szóló 7/2013.(VI.14.) 

önkormányzati rendelet módosítása (száma: 40/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadta 

a javaslatot, hogy kerüljön be a rendeletbe, hogy „Több lakóingatlannal rendelkező pétfürdői 

lakos csak egy pétfürdői lakóingatlanra kaphat energetikai támogatást.” 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a módosított rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kerüljön be a rendeletbe, hogy „Több lakóingatlannal 

rendelkező pétfürdői lakos csak egy pétfürdői lakóingatlanra kaphat energetikai támogatást.” 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kerüljön a 

rendeletbe, hogy a támogatást igénylő állandó vagy tartózkodási helye Pétfürdőn legyen. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja a rendelet-tervezet elfogadását a fenti 

módosításokkal. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja, 

hogy a rendelet-tervezet egészüljön ki azzal, hogy az a pályázó, akinek Pétfürdőn több 

lakóingatlana van, csak egy lakóingatlanra pályázhasson. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy a rendelet-tervezet egészüljön ki 

azzal, hogy a pályázónak pétfürdői lakóhellyel, vagy tartózkodási hellyel kell rendelkeznie. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal, az előbbi módosításokkal elfogadásra javasolja 

rendelet tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Más módosító javaslat? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Amikor azt mondjuk, hogy egy pályázó csak egyszer adhat 

be egy lakásra. Azt mondom, hogy beadhat többször is addig, amíg el nem éri az egy lakásra 

adható maximum összeget. Mondjuk 1,8 millió forint az igénybe vehető összeg a családi házra, 

akkor beadhasson addig, amíg ezt el nem éri. Mondjuk 2*900 ezer forint. 

 

Horváth Éva polgármester: Egy pályázatnál már eléri.  
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: De ha nem éri el.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor a másodikra már nem tud mit felmutatni. Az első 

fordulóban mondjuk 1 millió forintot elpályázott, és beadja még egyszer, megint kell ugrania, 

lehet, hogy sokkal drágább.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem biztos.  

 

Dombi Norbert képviselő: Másik lakásra mondod Feri, nem? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem, ugyanarra. Volt rá példa, hogy sokan többször 

beadták, több lépésben érték el azt a fokozatot, ami szerettek volna, mert egyszerre annyira volt 

pénzük. Ezért gondolom, hogy legyen lehetőség az egy családi házra adható összeg. Addig 

pályázhat, amíg ezt az összeget el nem éri. És ha megfelel még az ugrásnak is, akkor miért nem 

ne pályázhatna? Pont az alacsonyabb jövedelműeket védi, akik egyszerre nem tudnak annyit 

kifizetni, de kétszerre lehet, hogy meg tudják csinálni.  

 

Horváth Éva polgármester: Azért nem tudod megcsinálni Feri, mert vannak kategóriák. Az 

első fordulóban nem éri el a C-t, akkor az alacsonyabb összeget kapja. A következőben eléri a 

C-t, akkor már a magasabb összeg járna. Akkor melyik pályázati pénzt nem használja fel, vagy 

melyiket használja fel? Teljesen más a támogatás intenzitása.  

Azért raktam bele, mert az utóbbi időben egyre-másra előkerült az, hogy csak egyszer 

pályázhasson ugyanarra a lakásra. Vagy benne hagyjuk a módosításban, vagy kivesszük úgy, 

mint eddig.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha jól értem alpolgármester urat, arra az esetre gondolsz, 

amikor valaki el kezd felújítani egy családi házat, van egy energiaosztályba és egyszerre nem 

tud akkorát lépni, hogy elérje a maximumot, és két részletbe. Viszont ez a sok módosítás azért 

volt, mert voltak, akik visszaéltek azzal, hogy több lakásra pályáztak.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ez most egy lakásra vonatkozik.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha ezt beleveszed, akkor megint visszaadod annak a 

lehetőségét.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mit? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Hogy többször pályázhat.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen, ezt akarom elérni vele.  

 

Molnár Gyula László képviselő: De akkor az is pályázhat, aki visszaélt vele.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem azzal élt vissza. 

 

Horváth Éva polgármester: Azt javaslod, hogy vegyük ki azt a pontot, hogy egyszer? Amit 

mondasz, az megvalósíthatatlan. Nem ugyanaz az intenzitása a támogatásnak a következő 

ütemben. Akkor melyik pályázati pénzt nem használta fel? 
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Nagy Zsolt képviselő: Én is azt mondanám, hogy egyszerűbb, hogyha kivesszük ezt a pontot. 

Ez a lényege az egésznek, hogyha valaki fűtéskorszerűsítésre, szigetelésre felveszi, megvan, 

utána meg a következő évben napelemet szerel fel és hogy arra is, hogy azt is megvalósíthassa.  

 

Horváth Éva polgármester: Vegyük ki, tehát továbbra is menjen ez. Ez a harmadik módosító 

javaslat.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Kétszer 2 millió forintot kapna? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Egyik évben meg tudja csinálni a szigetelést, a következő évben meg 

feltesz egy napelemet.  

 

Márkus Ákos Településfejlesztési Bizottság tagja: Ugyanúgy pályázhat? Ahogy Nagy 

képviselő úr mondja, hogy az egyik évben lépi a C-t, kap mondjuk 1,8 milliót. Ha most B-re 

tud pályázni, akkor megint kaphat 2 millió forintot? 

 

Horváth Éva polgármester: Persze, idáig ez így volt.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ugyanabban az évben nem, de a következő évben miért ne csinálhatná 

meg? 

 

Horváth Éva polgármester: Ez idáig így működött. Azért raktam bele, mert felvetődött.  

 

Márkus Ákos Településfejlesztési Bizottság tagja: A Képviselő-testületet mennyiben zavarja 

az, hogyha valaki több ingatlanját fel akarja újítani? 

 

Horváth Éva polgármester: Azért, mert nyerészkedésre ad lehetőséget. Több ingatlanban nem 

lakhat. Felújítja, nő az értéke és eladja.  

 

Márkus Ákos Településfejlesztési Bizottság tagja: Ha a következő évben ugyanez a személy 

a feleségével közösen bérelt lakását átíratja a feleségére, következő évben egyedüli 

ingatlantulajdonos lesz egy másik ingatlanban, mit csinál az önkormányzat? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Akkor az megkapja.  

 

Márkus Ákos Településfejlesztési Bizottság tagja: Köszönöm szépen. Ebben a pillanatban 

mindenre megvan a jogi kiskapu.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Olyan jogszabály nincs, amire ne lenne meg a jogi kiskapu. 

Ez akkor is egy korlátozást jelent, mert nem lesz neki öt lakása, mert nincs neki öt felesége.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: De van gyereke.  

 

Horváth Éva polgármester: Elhangzott három módosító javaslat. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az előkészítésben én most nem vettem részt, minden másban 

Györgyike fog hozzászólni. Kiosztottuk a módosító javaslatoknak megfelelően átdolgozott 

rendelet-tervezetet. Azt kérem, hogy azt tekintse most mindenki alapnak és ahhoz jönne 

alpolgármester úr módosító indítványa.  
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Horváth Éva polgármester: Én vagyok az előterjesztő és én nem fogadtam be. Meg kell 

szavazni a módosító javaslatot.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az rendben van, de attól még ezt tekintsék alapnak. Itt már 

tudnak hivatkozni paragrafusokra, mert bele van dolgozva.  

 

Horváth Éva polgármester: Elmondom. Maradjunk a tényeknél, a paragrafus ráér a végén is. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Tartalmilag volt egy olyan javaslat, hogy a több pétfürdői 

lakóingatlannal rendelkező pályázó csak egy pétfürdői lakóingatlanra pályázhasson. Aki ezzel 

egyetért, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot, mely szerint a 

rendelet-tervezet egészüljön ki a 3. § (6) bekezdésével – az a pályázó, akinek több 

pétfürdői lakóingatlan tulajdona van, csak egy pétfürdői lakóingatlanra nyújthat be 

pályázatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez a 3. § (6) bekezdése.  

A 2. számú javaslat volt az, hogy a pályázó péti lakóhellyel, vagy tartózkodási hellyel 

rendelkezzen. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot, mely szerint a 

rendelet-tervezet 3. § (1) bekezdése egészüljön ki azzal, hogy a pályázó pétfürdői 

lakóhellyel vagy tartózkodási hellyel rendelkezzen.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez a 3. § (1) bekezdésébe kerül elhelyezésre.  

Most volt egy olyan javaslat, hogy bent van a rendelet-tervezetbe, hogy ugyanazon lakás 

energetikai felújítására, korszerűsítésére csak egyszer lehessen pályázni. Javaslat az, hogy ezt 

vegyük ki. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 2 igen szavazattal és 5 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

80/2024.(III.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Miskolczi Ferenc alpolgármester és Nagy Zsolt képviselő 

javaslatát, mely szerint a lakóházak energetikai felújításának 

támogatásáról szóló módosító rendelet-tervezetből törölje, hogy 

ugyanazon lakás energetikai felújítására, korszerűsítésére csak egyszer 

lehet pályázni. 
   

 

Horváth Éva polgármester: Benne marad.  

Aki így elfogadja a rendelet-tervezetet, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

4/2024.(IV.02.) RENDELETE: 

 

a lakóházak energetikai felújításának támogatásáról szóló 7/2013. 

(VI.14.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

9.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 32/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

81/2024.(III.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

260/2023.(X.19.), 7/2024.(I.18.), 16/2024.(I.18.), 18/2024.(I.18.), 

25/2024.(II.8.), 69/2024.(II.22.), 70/2024.(II.22.). 

 

 

 

 

 

 



20 

 

10.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Liszt Ferenc utca 5. Társasház. Víz-csatorna vezeték felújítása 

elkészült, a szaniterek a kőművesmunkák után kerülnek elhelyezésre. A villany felújítás 

nagyjából elkészült. Kőműves és szakipari munkák folyamatban vannak. Reálisnak tűnik, hogy 

a fűtési szezon kezdete előtt vissza tudnak költözni.  

Viziközmű integráció. Azt hittem már túl vagyunk rajta. A tranzakciós szerződést tavaly 

decemberben írtuk alá. Az idén elküldtük a szerződés 13 függelékét interneten. Most kaptunk 

egy levelet, hogy ezt a 13 függeléket 4 példányban papír alapon is meg kell küldeni. Elküldtük. 

A fel nem használt fejlesztési forrást átutaltuk a Viziközmű Rt-nek. 

KEHOP szennyvíz. A próbaüzem folyamatosan megy. A múltkor mondtam, hogy a 

Nitrogénművektől víz szivárog be a szennyvíz rendszerbe. Ez a felére lecsökkent, de még 

mindig jelentős. Ezzel az a baj, hogy kivitelező akadályoztatást jelenthet be. A próbaüzemnek 

az a célja, mivel üzemszerűen működik, hogy a normál üzemszerű mérési eredményeket kell 

felmutatni. Ez nem normál üzemszerű állapot és hogy ezt el fogják-e fogadni, amikor 1600 m3-

rel több vizek mennek. A Nitrogén keresi és feltárt egy csomó hibát, de még mindig megy. 

Március 11-én az Irányító Hatóság tartott megint egy ellenőrzést. A honlapon és a tájékoztató 

táblán módosítást írtak elő (aktualizált összegek, kedvezményezett változás).  

Templom. Március 4-én volt bent nálam a Gelencsér István és a Horváth István bizottsági 

tagjaink. Nagy lelkesedéssel belevetették magukat a templom ügyeinek felkarolásába. 

Megbeszéltük egy pár dolgot és megígértem, hogy írok még egy levelet az Érseki Hivatalnak, 

mivel a határozatunkra nem válaszoltak. El is küldtem és a válasz viszonylag hamar 

megérkezett.  

„Tisztelt Polgármester Asszony! 

A pétfürdői Szent László templom állagromlása ügyében a Főegyházmegyei Műszaki Iroda 

intézkedik Vörös Tamás DLA főépítész úr irányításával. 

Korábbi bejelentő, és mostani érdeklődő levele is illetékességből továbbításra került főépítész 

úr számára. 

Főépítész úr tájékoztatása szerint az épület sérülését szakemberek helyszíni szemlén 

ellenőrizték. A jelenlegi sérülések (repedések) nem újak, hosszas állagromlás eredményei. 

Érdeklődésre általános tájékoztatásként megosztható, hogy a probléma feltárására és szakértői 

vélemény beszerzése folyamatban van.” 

Március 7-én megtartottuk a kötelező közmeghallgatást. Szeretném kérni a képviselők 

segítségét, hogy kiszórólapoztuk az elektronikai lomtalanítást. A lakótelepen és a Hősök terén 

jó szórólap került ki, de a kertvárosba a tavalyi ment ki. A dátum nem jó, április 6-án, szombaton 

lesz.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ott sem mindenhol rossz.  

 

Horváth Éva polgármester: Kisebb munkák:  

A Nitrogénművekkel együttműködve a péti ipari cégek portái felé útmutatók kerültek 

kihelyezésre. A Kolping lépcső tetejéhez vasoszlop visszaállítása folyamatban van. 

Helyreállításra került a Fazekas – Iskola utca kereszteződésében a kidőlt utcanév tábla. A 

sportpálya előtti parkolónál a fűzfák visszametszése megtörtént. Folyamatos a játszótéri 

eszközök karbantartása.  

Kérdés? Nem volt.  
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11.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2024. évi közbeszerzési terve  

(száma: 33/2024.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 10.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

82/2024.(III.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 2024. évi 

közbeszerzési tervét e határozat melléklete szerint jóváhagyja. 

 

Felkéri a jegyzőt, hogy a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. 

törvény 43. § (2) bekezdés a) pontja szerinti közzétételéről gondoskodjon. 

 

Határidő: 2024. március 31. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző  

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

12.) Nagy Sándorné Dr. Bacsinszky Sarolta halála (száma: 38/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 11.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

83/2024.(III.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete búcsúzik a 

2024. február 28-án elhunyt Nagy Sándorné Dr. Bacsinszky Saroltától. 

 

A Képviselő-testület emlékét megőrizve és a település érdekében végzett 

tevékenységét elismerve saját halottjának tekinti és a családdal egyeztetve 

intézkedik a temetésről. 

 

 

13.) Az Önkormányzat 2024. évi költségvetési rendelete módosításának előkészítése 

(száma: 36/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 12.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja az 1. számú határozati javaslatot.  

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az 1. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

84/2024.(III.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy az óvodapedagógusok részére 2024. január 1-től - a 

jogviszonyban eltöltött időre tekintettel megállapított mértékű - fenntartói 

illetménykiegészítést az alapbérbe beépíti. 

 

Felkéri a jegyzőt, hogy a határozatban foglaltaknak megfelelően készítse 

el a 2024. évi költségvetési rendelet módosítását, valamint intézkedjen az 

óvoda igazgatója felé, hogy a kinevezési okmányokat a döntésnek 

megfelelően módosítsa. 

 

Határidő: a költségvetési rendelet módosítására: 2024. június 27. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző  

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja a 2. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

85/2024.(III.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok 2024. évi 

költségvetése dologi kiadások szolgáltatási kiadások előirányzatát az 

Önkormányzat 2024. évi költségvetésének általános tartaléka terhére 

egymillió forinttal megemeli. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy jelen döntésre a költségvetés soron 

következő módosításakor legyen figyelemmel. 

 

Határidő: a költségvetés módosítására: 2024. június 27. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

14.) Településrendezési eszközök elkészítésére ajánlatkérés (száma: 37/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 13.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a határozati javaslat elfogadását. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

86/2024.(III.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a településterv készítésére a Főépítész által javasolt, az 

előterjesztésben szereplő négy tervező cégtől kér a határozat melléklete 

szerinti ajánlatot.  

 

Határidő: a) az ajánlatkérések elküldésére: 2024. április 5. 

                  b) az ajánlatok beérkezésére: 2024. május 17. 

Felelős: mindkét pontért: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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15.) Hozzájárulás Várpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének a személyes 

gondoskodás körébe tartozó ellátások intézményi térítési díjáról szóló önkormányzati 

rendelete megalkotásához (száma: 43/2024.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 14.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

87/2024.(III.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta Várpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 

személyes gondoskodás körébe tartozó ellátások intézményi térítési díjáról 

szóló rendelet-tervezetét. 

 

A jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 5. § (5) bekezdése szerinti 

feladatkörében eljárva Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 

Képviselő-testülete hozzájárul, hogy Várpalota Város Önkormányzatának 

Képviselő-testülete a rendelet-tervezet szerinti rendeletet megalkossa. 

 

Felhatalmazza a Polgármestert, hogy e határozatot Várpalota Város 

Polgármestere részére küldje meg.  

 

Határidő: 2024. április 3. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

16.) Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 3. számú társasház előtti, autóútra levezető térkő lépcső 

mellé korlát építése (száma: 45/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 15.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 1 igen, 2 nem szavazattal, 2 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra az 1. számú határozati javaslatot. 
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A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy érdeklődje meg 

a főépítésztől, hogy a törvények, rendeletek alapján az ilyen paraméterrel rendelkező lépcsőhöz 

kötelező-e korlát. 

 

Horváth Éva polgármester: Megkérdeztük a főépítész urat. Az OTÉK-nak van egy ilyen 

rendelkezése, de nem érzem benne a tereplépcsőt. De szó szerint így van, hogy a biztonságos 

gyalogos közlekedés céljára az 1,0 m-nél hosszabb vízszintes vetületű lépcsőt, rámpát, lejtőt 

fogódzkodóval kell tervezni és megvalósítani. Mi nem tervezünk és nem megvalósítunk, de azt 

írja a főépítész úr, hogy jogosnak érzi a kérést és ezért a rendelet előírásait alkalmazni lehet a 

kérdéses lépcső esetén.  

A Pénzügyi Bizottság tárgyalta.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 2 nem szavazattal, 3 tartózkodás mellett 

nem javasolja elfogadásra a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert képviselő: Beszéltem az ottlakókkal, mert kiderült, hogy ki kérte a közös 

képviselőnél és azt mondta el nekem, hogy több idősebb ember lakik ott, hozzák-viszik a 

hozzátartozók és valamiért ez a lépcső bizonytalanságot kelt nekik a lefele menetnél. Nem 

szabványos lépcső, és ezért lelépek, egy lépcső…  

 

Horváth Éva polgármester: Nem lépcső. Mivel nem szabványos lépcső, mindenütt egy 

lépcsőfok van, ami szigorúan tilos. Lefele menet nyelvharapás, mert nem látod, hogy jön a 

többi. El tudom képzelni, hogy az lefele menet bizonytalanságot okoz.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha jól értettem azt mondtad polgármester asszony, hogy 

rossz az osztása a lépcsőnek? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem szabványos.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Azon egy korlát segít, hogy rossz az osztás? 

 

Horváth Éva polgármester: Ha lefele megy, és fogja a korlátot, az biztonságot ad. Nem 

vagyok korlátpárti, de ezt tudom tolerálni.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, mely szerint támogatjuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

88/2024.(III.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja a 

Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 3. alatti társasház lakóinak - a közös képviselő 

által benyújtott - kérelmét, mely szerint az épülettől az útra levezető 

lépcsőhöz készüljön egy korlát.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a beruházásokra vonatkozó önkormányzati 

rendelet előírásainak figyelembevételével gondoskodjon a korlát 

elhelyezéséről, melynek fedezetéül 178 ezer Ft-ot biztosít a 2024. évi 

költségvetés általános tartalékának terhére. 
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Határidő: 2024. május 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

17.) Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 42. szám alatti önkormányzati lakás felújítása  

(száma: 46/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 16.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett javasolja kivitelezőnek a Milán-Ép Kft-t. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot az alábbi 

kiegészítéssel: a lakás felújításával a Milán-Ép Kft-t bízza meg.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

kivitelezőnek javasolja a Milán-Ép Kft.-t, valamint az árajánlatban szereplő 3.583.229.- Ft 

elfogadását. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot az előbbi 

kiegészítéssel. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja a bizottságok javaslatával az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

89/2024.(III.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzati Képviselő-testülete úgy döntött, 

hogy a Pétfürdő, Liszt F. u. 42. 4/15. szám alatti önkormányzati lakás 

felújításával a Milán-Ép Kft-t (8105 Pétfürdő, Bocskai utca 36.) bízza 

meg. 

 

A kivitelezés fedezete a 2024. évi költségvetés erre a célra előirányzott 

összege, valamint 583.229.- Ft a 2024. évi költségvetés általános tartaléka 

terhére. 

 

A testület felkéri a polgármestert, hogy a fentieket a költségvetés 

következő módosításánál vegye figyelembe. 

 

Határidő: a szerződés megkötésére: 2024. április 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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Tájékoztatók:  

 

1.) Péti MTE 2023. évre vonatkozó közfeladat-ellátási beszámolója (száma: 28/2024.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

 

 

2.) Tájékoztató a 2024. évi beruházásokról (száma: 41/2024.) 

(eredetileg tájékoztatók 3. pontja) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Hozzászólás?  

 

Béni Norbert képviselő: Felmerült a Humán Bizottság ülésén az óvoda villamoshálózatának 

építésével kapcsolatban, hogy akkor hogy lesz, lesz-e óvoda, lesz-e bezárás. 

 

Horváth Éva polgármester: Meg kell várnom a műszaki ügyintézőt, ő volt kint a bejáráson. 

Egyelőre nem tudok mondani semmit sem.   

 

Dombi Norbert képviselő: Beszéltünk arról, hogy elég lesz-e az idő, ki lehet-e műszakilag 

vitelezni, ahogy az elképzelésekben szerepel. Az alapprobléma az volt, amikor az egész 

elkezdődött, amellett, hogy a klimatizálást valahogy meg kell oldani, hogy elhangzottak olyan 

kijelentések, hogy bizonyos részei az óvoda villamos hálózatának életveszélyesek. Nem 

lehetne-e megoldani, hogy valamelyik céggel, aki jelentkezett már, futni velük egy kört és 

átnézni a hálózatot, és azokat a részeket, ahol kapcsolót, dugaljat, kötéseket, bármit javítani 

kell, azok legyenek megoldva.   

 

Horváth Éva polgármester: Meg kell várnom a műszaki ügyintézőt. Leülünk és elindítjuk ezt.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nem bottal kapcsoljuk a kapcsolókat, annyira nem 

életveszélyes, de vannak olyan konnektorok, amiket nem tudunk használni, nem közelítünk 

meg.  

 

Horváth Éva polgármester: Végig járjuk. Ezt felvállalom.  

 

 

Vegyes ügyek 

 

 

a) Képviselői jelzések 

 

Molnár Gyula László képviselő: Az Akácfa utca aljánál, a Murva bányánál az egyik tábla 

megint el van dőlve. 

 

Horváth Éva polgármester: Utcanévtábla? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Igen.  
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A Szent István parkban a buszmegállóban, ami Pétről megy Várpalotára, elvitték a buszmegálló 

táblát, és vissza lett rakva, de meg van csavarva, balesetveszélyes.  

Szintén a Szent István parkban lefele van egy kis áramdoboz még mindig nincs rendbe rakva. 

A fűkaszával össze is verték a dobozt.  

 

Horváth Éva polgármester: Annak a gazdáját kergette a Laci, mert az nem a mienk. Megint 

szólunk.  

 

b) Humán Bizottság javaslata 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Gelencsér Pista behozta ezt a témát. A Humán 

Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal kéri, hogy a Képviselő-testület ülésén, vegyes ügyek 

keretén belül tárgyaljanak az orvosi rendelő belsőn felújításáról, valamint javasolja, hogy a 

költségvetésben az orvosi rendelő belső felújítására szánt 20 millió forint kerüljön vissza az 

általános tartalékból a felhalmozási tábla 15.3 sorába.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta a Humán 

Bizottság javaslatát és 4 tartózkodással nem javasolja a költségvetésben a felnőtt orvosi rendelő 

felújítására a felhalmozási tábla 15.3 sorában 20 millió forint visszaállítását az általános tartalék 

terhére. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Indokot hallhatnánk? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem éreztük olyan súlyosnak, hogy 20 millió forintot erre beállítsunk.  

 

Horváth Éva polgármester: Volt egy javaslata a Humán Bizottságnak. Aki támogatja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 2 igen szavazattal és 5 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

90/2024.(III.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Humán Bizottság javaslatát, mely szerint a Képviselő-testület 

az orvosi rendelő belső felújítására irányozzon elő 20 millió forintot a 

2024. évi költségvetés általános tartaléka terhére.  
 

 

c) Képviselői jelzések 

 

Béni Norbert képviselő: Alpolgármester is jelzett egy villanyoszlopot és én is a Sugár út és 

Tó közötti részen, ami nem égő, én meg egy hiányzó dobozos. Szeretném, hogyha a Tóig végig 

néznék az egészet.  

 

Horváth Éva polgármester: A napelemeset? 
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Béni Norbert képviselő: Igen. Utólag még egy kört mentem és nem csak kettő rossz, hanem 

több.    

 

Horváth Éva polgármester: Jó, ott körbe nézünk.  

Más? Nem volt további észrevétel. 

 

 

17.10 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

             Horváth Éva sk.                    Szabóné Czifra Melinda sk. 

              polgármester                                               jegyző 


